
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 19. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 czerwca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Błaszczaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W imieniu obywatela z mojego okręgu chciałbym zadać pytanie: czy obecny rząd planuje liberalizację 

prawa w zakresie dostępu myśliwych do broni krótkiej?  

Temat był w ostatnich latach poruszany, jednak ostatecznie nie wprowadzono żadnej zmiany. 

Pozostaję z szacunkiem 

Jarosław Obremski 

 

 


